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PROTOKÓŁ Nr 6/2016 

z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 

z dnia 16 czerwca 2016 roku 

 

Obecni na posiedzeniu: 

Jan Mazur       Przewodniczący Rady 

Budych Henryk     Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Łukasz Szymański      Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności  

 

Nieobecni: 

Andrzej Budych     Wiceprzewodniczący Rady/Przewodniczący Komisji Gospodarki  

                                      i Budżetu 

Marcin Kumke        Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 

Maciej Szulc  Przewodniczący Komisji Regulaminowej/Przewodniczący Klubu 

 Radnych FS 

Jerzy Wolny      Przewodniczący Klubu Radnych GWS/ Wiceprzewodniczący Komisji 

               Rewizyjnej 

 

W zakresie przedstawianych spraw: 

Wiesław Czyczerski     Burmistrz Zbąszynka 

 

Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.15.10 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Zgodnie z planem pracy Komisji Stałych i sesji. 

2. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur powitał przybyłych członków Konwentu, omówił sprawy 

organizacyjne związane posiedzeniami Komisji Stałych Rady i czerwcową sesją. 

 

Następnie Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski wstępnie omówił projekty uchwał 

przygotowane na najbliższą sesję Rady Miejskiej.  

/Informacja o projektach uchwał  stanowi załączniki nr 1 do niniejszego protokołu/. 

Członkowie Konwentu nie wnieśli uwag do przedstawionych kwestii. 

 

 

Ad. 2 

 

W sprawach bieżących poruszono tematy związane z organizacją życia na terenie Gminy 

Zbąszynek. Wśród przedmiotowych kwestii poruszono temat gospodarowania odpadami. 

Burmistrz Zbąszynka wstępnie omówił rozważane aspekty zasad odbioru, wariantów 

płatności i zakresu usług. 



Rada Miejska w Zbąszynku       VII kadencja Samorządu 

         KONWENT RADY MIEJSKIEJ                                                  2014-2018 

 
 

2 
 

Przewodniczący Rady poprosił o przygotowanie informacji na temat wysokości opłat za 

gospodarowanie odpadami jakie obowiązują w gminach sąsiadujących. 

  

Ponadto w ramach tej części posiedzenia poruszono zagadnienia związane m.in.  

z wykorzystaniem kostki rozbiórkowej, drewnianymi przystankami autobusowymi oraz 

korespondencją z Nadzorem Budowlanym w kwestii hodowli trzody chlewnej w Kosieczynie. 

 

Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

Bernadetta Utrata 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

Jan Mazur 

 

 

 

 

Protokół otrzymują: 

 

1. Burmistrz 

2. Przewodniczący Rady 

3. Wiceprzewodniczący Rady 

4. Sekretarz Gminy 

5. Skarbnik Gminy 


